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Πρόεδρος του Διεθνούς Ναυτιλιακού
Επιμελητηρίου (ICS) ο Emanuele Grimaldi
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Ο Emanuele Grimaldi, πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της Grimaldi Euromed SpA,
αναλαμβάνει χρέη προέδρου του διοικητικού συμβουλίου του Διεθνούς Ναυτιλιακού
Επιμελητηρίου (ICS), που εκπροσωπεί το 80% του παγκόσμιου εμπορικού στόλου.

Ο Grimaldi, πρώην πρόεδρος τόσο της Confitarma όσο και της Ένωσης Εφοπλιστών
της Ευρωπαϊκής Κοινότητας (ECSA), ψηφίστηκε επίσημα για πρόεδρος από το
διοικητικό συμβούλιο του ICS, μετά την ανακοίνωση της υποψηφιότητάς του πέρυσι.

Μαζί με τον γενικό γραμματέα του ICS, Guy Platten, ο διορισμός του στη θέση αυτή
θα περιλαμβάνει την εξεύρεση ιδιωτικών και δημόσιων λύσεων σε μια σειρά
ζητημάτων που αντιμετωπίζει ο κλάδος, όπως η απαλλαγή από τις εκπομπές
άνθρακα, η ψηφιοποίηση, η ποικιλομορφία και η αλλαγή του εργατικού δυναμικού.

Να σημειωθεί ότι, ο Grimaldi διαδέχεται τον σημερινό πρόεδρο, Esben 
Poulsson, εκτελεστικό πρόεδρο της ναυτιλιακής ENESEL PTE. LTD., ο οποίος
βρίσκεται στη θέση αυτή του ICS από το 2016 και παραιτείται μετά από τρεις
θητείες.



Στην φωτογραφία οι Emanuele
Grimaldi και Esben Poulsson.

Κατά την ανάληψη των καθηκόντων του, ο Emanuele Grimaldi, ως νέος πρόεδρος του
ICS, σχολίασε: «Είναι τιμή μου να εκπροσωπώ τη ναυτιλιακή βιομηχανία σε αυτή την
κρίσιμη καμπή της ιστορίας μας. Ελπίζω να βασιστώ στην κληρονομιά του
προκατόχου μου Esben Poulsson και να συνεχίσω να οδηγώ σε ουσιαστικές αλλαγές
τον τομέα και να συνεργάζομαι στενά με τα όργανα του ΟΗΕ.

Ο κόσμος αλλάζει και η ναυτιλία πρέπει να αλλάξει μαζί του. Ο θεμελιώδης
μετασχηματισμός στις προμήθειες καυσίμων μας, στην τεχνολογία μας και στις
δεξιότητες του εργατικού δυναμικού μας θα καθορίσει την κατεύθυνση που
ακολουθεί η ναυτιλία αυτή τη δεκαετία. Είμαι ενθουσιασμένος που μπορώ να πω ότι
αντιμετωπίζουμε την πρόκληση κατά μέτωπο.

Ενώ δεν είμαστε άτρωτοι από τις προκλήσεις που αντιμετωπίζει η 
παγκόσμια οικονομία, είμαστε ανθεκτικοί. Είμαι βέβαιος ότι ο κλάδος θα
παραμείνει μια δύναμη για καλό σκοπό στη διεθνή σκηνή, διευκολύνοντας τη
διακίνηση των ζωτικών προμηθειών σε όσους τα χρειάζονται περισσότερο».


